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PROTOKÓŁ Nr II/2018 
drugiej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 11 grudnia 2018 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 

przy ul. Konopnickiej 4 
 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitał 

wszystkich przybyłych na II sesje VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył II sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego               

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 33 do protokołu, lista obecności sołtysów stanowi 

załącznik nr 34, lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 35.  

Na sekretarza obrad powołano Radną Karolinę Pieńko 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:00 zakończono o godz. 13:00. 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady: "Przechodzimy proszę Państwa                      

do porządku dziennego. Wszyscy Państwo dostali porządek dzienny. Jeszcze chciałem prosić 

o wyłączenie telefonów komórkowych, jeśli ktoś albo ściszenie, bo z reguły telefon dzwoni 

wtedy kiedy nie trzeba. 

 Sesje zgodnie z ustawą są rejestrowane przy pomocy audio-wizualnych środków. 

Proszę Panie, Panów Radnych otrzymaliście Państwo porządek dzienny obrad, czy ktoś                   

z Pań,  Panów Radnych chciałby wnieść do niego jakieś poprawki. 

Jeśli nie, to ja pozwolę sobie prosić o wprowadzenie do porządku obrad punktu w bloku 

podejmowanych uchwał "o obniżeniu średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę                      

do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Jeziorany w 2019 roku". 

Kto z Państwa, a to imiennie będziemy głosować, bardzo proszę. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Czyli 12 Radnych było za przyjęciem projektu wniosku, w związku z tym wprowadzamy  

go jako punkt, podpunkt 4 w punkcie 3 podjęcie uchwał w bloku podjęcia uchwał.  

 

 Proszę Państwa przechodzimy do realizacji porządku dziennego:  

 
1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

2. Informacja dotycząca podatku leśnego na rok 2019. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) odwołania Skarbnika Gminy, 

2) powołania Skarbnika Gminy,  

3) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Jezioran, 
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4) obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku 

rolnego na obszarze gminy Jeziorany w 2019 roku, 

5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2019 roku, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki opłaty miejscowej, terminu płatności 

oraz sposobu jej poboru, 

7) przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi  

oraz    podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok, 

8) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Jeziorany na lata                   

2019 - 2021, 

9) ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jezioranach, 

10) ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Jezioranach, 

11) zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 

12) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2018-2030. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

 7.   Przyjęcie protokołu XLII i XLIII sesji. 

      8.   Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych". 

 Ad. 2 - Informacja dotycząca podatku leśnego na rok 2019 

Pani Sekretarz Gminy Danuta Zawolska - "Proponuje się przyjąć stawkę podatku leśnego                

na rok 2019 w takiej samej wysokości jak określił w komunikacie Prezes GUS tj. w kwocie 

42,2356". 

 

Pan Przewodniczący Rady Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Zresztą wszyscy 

Państwo doskonale wiecie, że wczoraj na komisji były te sprawy poruszane i wówczas więcej 

szczegółowych odpowiedzi na pytania dostaliśmy. W związku z tym, czy ktoś z Pań Panów 

Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos, jeśli nie to bardzo proszę Pana 

Przewodniczącego o odczytanie projektu uchwał.  

A przepraszam bardzo Ja z konspektu wszystko chciałbym uchwałami, czyli przyjęliśmy                   

te Pani wiadomość Pani informację. 

Przechodzimy w związku z tym do uchwał". 

 

Informacja dotycząca podatku rolnego i leśnego na rok 2019 stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 
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 Ad. 3 Podjęcie uchwał 

 

1) odwołanie Skarbnika Gminy 

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Wierzbicki - "Wszyscy Państwo wiecie, Pani 

Maria złożyła prośbę o przejście na emeryturę, prośba została przyjęta w związku z tym, ta 

uchwała jest w pewnym sensie tylko uchwałą porządkową, nie możemy przecież Pani Marii 

zmuszać do kontynuacji, aczkolwiek wierzymy w jej współpracę". 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 12 głosów "za" 

(12 radnych obecnych) 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr II/5/18  w sprawie odwołania Skarbnika Gminy, która stanowi 

załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Następnie wręczono kwiaty i pożegnano Panią Skarbnika Gminy Panią Marię Compa. 

 

 

2) powołanie Skarbnika Gminy 

 

Radna Karolina Pieńko odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego - 11 głosów "za"  

i 1 głos wstrzymujący się. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr II/6/18  w sprawie powołania Skarbnika Gminy, która stanowi 

załącznik nr 5  do protokołu. 

 

Następnie wręczono i powitano  nową Panią Skarbnik Panią Katarzynę Kolibowską. 

 

 

3) ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Jezioran 

 

Pan Przewodniczący Rady Bogusław Wierzbicki - "Wczoraj na komisji, również było to 

omawiane i tak jak powiem co ustaliliśmy na komisji, a potem poproszę Radnych czy może 

by chcieli sie wypowiedzieć. 

 Chodziło Nam o to, żeby wynagrodzenie Pana Burmistrza Macieja Leszczyńskiego, 

było jeśli nie takie same, to bardzo zbliżone do wynagrodzenia Pana Burmistrza Leszka 

Boczkowskiego. Różnice polegają na tym, iż w czasie kadencji Pana Burmistrza Leszka 

Boczkowskiego zaszły zmiany, jak Państwo wiecie ustawowe dotyczące możliwości górnych 

pułapów wynagrodzeń to jest pierwsza rzecz, no i oczywiście druga różnica to jest taka, że 
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Pan Burmistrz Boczkowski miał większy dodatek za wieloletnią pracę, niż Pan Burmistrz 

Leszczyński może mieć. Zresztą ja bym się chętnie zamienił, Ja bym w ogóle nie chciał mieć 

dodatku za starość, ale tak już jest. 

 Proszę Państwa propozycje Nasze wczoraj ustalone były takie:  

- wynagrodzenie zasadnicze wynoszące 4 700 zł tj. górny pułap,  

- dodatek funkcyjny w wysokości 1 900 zł, to chyba nie jest górny pułap,  

- dodatek specjalny w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego  

- dodatku funkcyjnego tj. 2 640 zł,  

- dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 8% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego     

tj. 376 zł to jest kwota razem 9 616 zł, Pan Burmistrz Boczkowski miał 9 645 zł. Taka była 

wczoraj ustalona propozycja, czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciał w tym punkcie zabrać 

głos? Jeśli nie to proszę o odczytanie projektu uchwały".  

Następnie przeszli do przegłosowania propozycji kwoty wynagrodzenia Burmistrza Jezioran 

w wysokości 9 616 zł. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania propozycji w wyniku którego - 11 głosów "za" 

 i 1 wstrzymujący się. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący Rady- "Czyli propozycje zostały przez Państwa zaaprobowane, w takim 

razie przechodzimy do odczytania uchwały całej". 

 

Radna Karolina Pieńko odczytała projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego - 11 głosów "za" 

 i 1 wstrzymujący się. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr II/7/18  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Jezioran, 

która stanowi załącznik nr 9  do protokołu. 

 

 
4) obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego              

na obszarze gminy Jeziorany w 2019 roku, 

 

Pani Sekretarz Gminy Danuta Zawolska - "Zgodnie z przyjętą, propozycją Pana Burmistrza 

obniża się średnią cenę skupu żyta określoną w komunikacie Prezesa GUS z kwoty 54,36 za 

kwintal do kwoty 52,49 , jest to kwota na poziomie roku 2018".   

 

Pan Przewodniczący Rady - "Proszę Państwa ta sprawa była dyskutowana na spotkaniu Pana 

Burmistrza z sołtysami, gdzie tą kwotę jak to się mówi wynegocjowano. Proszę Państwa czy 

ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos, jeśli nie to będę wdzięczny za odczytanie 

projektu uchwały". 

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący Rady - "Czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos w 

sprawie projektu uchwały?". 

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie- 12 głosów "za"               

( 12 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

podjęła uchwałę nr II/8/18  w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej 

podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Jeziorany w 2019 roku, 

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2019 roku, 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Wczoraj też dyskutowaliśmy na komisji, ale być może ktoś                   

z Pań, Panów Radnych chciałby jeszcze zabrać głos?". 

Pytań nie było. 

 

Radna Karolina Pieńko odczytała projekt uchwały.  

  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie                             - 

12 głosów "za" ( 12 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr II/9/18  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości w 2019 roku, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki opłaty miejscowej, terminu płatności 

oraz sposobu jej poboru 

Pan Przewodniczący Rady - "Proszę Państwa, stawiam wniosek o zdjęcie z dzisiejszego 

porządku obrad uchwałę zmieniającą w sprawie ustalenia określenia stawek opłaty 

miejscowej, terminu płatności oraz sposobu ich poboru. 

 Wczoraj na komisji doszliśmy do wniosku, że jeśli to przynosi Gminie 40 zł, 

przepraszam 60 zł czy 70 zł rocznie to procedury z tym związane są dużo bardziej kosztowne 

i będziemy się to starali po prostu usunąć, ale dzisiaj stawiam wniosek o zdjęcie tego punktu".  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania propozycji zdjęcia uchwały z porządku obrad                     

w wyniku którego jednogłośnie - 12 głosów "za" ( 12 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki opłaty miejscowej, terminu 

płatności oraz sposobu jej poboru została zdjęta z porządku obrad. 

 

7) przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi  

oraz    podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok, 

Pan Przewodniczący Rady - "Wszyscy Panie i Panowie otrzymaliście projekt i projekt, który 

mówi o rozdysponowaniu środków. Jak wiemy, było to również tematem spotkania Pana 

Burmistrza z przedstawicielami tychże organizacji, tak i z tego również urodziły się te, a nie 

inne rozdziały finansowe, ale czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie?".  

Zabrał głos Pan Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Szuwalski. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Szuwalski - "Szanowni Państwo wczoraj 

rozmawialiśmy o tym na posiedzeniu komisji, w obecności Państwa złożyłem propozycję 

drobnych zmian w tym programie. Państwo tą drobną zmianę zaakceptowaliście, mianowicie 

mówi ona o tym, że w programie współpracy z organizacjami pozarządowymi dokonaliście 

zmiany kwoty w zadaniu "Realizacji priorytetowych zadań publicznych w zakresie 

rozwoju turystyki i promocji Gminy" w wysokości z 10.000 zł na kwotę 15.000 zł.  

 W dniu dzisiejszym z racji, że musimy tą uchwałę wywołać ponawiam ten wniosek na 

skutek Państwa pozytywnej opinii w dniu wczorajszym. Dziękuję bardzo". 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Tak jak wspominałem wczoraj, kiedy Rada czy Radni również 

mają jakieś oprócz tego czy chęci finansowe powinni znaleźć na to pokrycie, jeśli oczywiście 

Pan Burmistrz nie wyrazi od razu swojej aprobaty dla takiego działania, bo inaczej to 

będziemy musieli my szukać, no bo to naraża Gminę na, naraża przepraszam za wyrażenie, 

ale zobowiązuję Gminę do wydania 5 000 zł więcej niż było to gdzieś generalnie 

zaplanowane, dlatego zwracam się do Pana Burmistrza i do Państwa z pytaniem czy tego typu 

akceptacja z Pana strony byłaby bez konieczności jakichś większych debat 

przesunięciowych".  

 

Burmistrz Jezioran Maciej Leszczyński - wyraził swoją akceptację mówiąc "oczywiście". 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Bardzo się cieszę, że Pan Burmistrz to zaakceptował, jako że, 

wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Szuwalskiego jest dalej idący, w związku  

z tym chciałem prosić o przegłosowanie wniosku". 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania wniosku Pana Wiceprzewodniczącego Rady 

Andrzeja Szuwalskiego w wyniku którego - 12 głosów "za" i 1 głos wstrzymujący się. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący Rady - "W związku z tym Ja pozwolę sobie odczytać tylko ten fragment 

projektu, który jest duży i skomplikowany, który mówi o rozdysponowaniu środków, a więc  

w § 8 podpunkcie 2 "prognozowane środki na dotacje udzielone na realizację w ramach trybu 

przewidzianym w ustawie z 2019 roku wynoszą: na realizację priorytetowych zadań 

publicznych w zakresie ochrony zdrowia 20.000 zł, na realizację priorytetowych zadań                   
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w zakresie kultury fizycznej i sportu 60.000 zł, na realizację priorytetowych zadań 

publicznych z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa kulturowego 5.000 zł, na realizację 

priorytetowych zadań publicznych w zakresie rozwoju turystyki i promocji Gminy 15.000 zł". 

Tak będzie w tej chwili wyglądała ta prognoza i jej też będzie dotyczyła uchwała". 

 

Pan Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.   

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego - 12 głosów "za"  

i 1 głos wstrzymujący się. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr II/10/18  w sprawie przyjęcia programu współpracy gminy 

Jeziorany z organizacjami pozarządowymi  oraz    podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2019 rok, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Szuwalski - "Szanowni Państwo serdecznie dziękuję 

za poparcie tej inicjatywy, za tą drobną zmianę. Jak historia pokazuje, środki wydane w tym 

programie współpracy z organizacjami pozarządowymi, są to naprawdę dobrze wydane 

środki, które służą wszystkim mieszkańcom Naszej Gminy osobom starszym, dzieciom, 

młodzieży, tak więc myślę, że nie jest to wielka kwota, ale napewno jest to kwota, która  

w drobnym stopniu przyczyni się jeszcze do poprawy efektywności tego programu.  

Dziękuję bardzo". 

 

8) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Jeziorany 

na lata 2019 - 2021, 

 

 Pan Przewodniczący Rady - "Wczoraj w trakcie komisji była Pani Dyrektor MOPS, która 

Nam precyzyjnie przedstawiła ten program, ustosunkowała się do pytań Radnych. W związku 

z tym mam zapytanie jeśli ktoś z Pań, Panów Radnych miałby jakieś pytanie?". 

Pytań nie było. 

 

Radna Karolina Pieńko odczytała projekt uchwały. 
 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 13 głosów "za" 

(13 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

podjęła uchwałę nr II/11/18  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny dla Gminy Jeziorany na lata 2019 - 2021, 

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

9) ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jezioranach 
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Pan Przewodniczący Rady - "Wczoraj też żeśmy nad tym debatowali, nie będę sie powtarzał             

o czym, żeśmy wczoraj debatowali wszyscy o tym wiemy  i dlatego zadaję pytanie, kto z Pań 

i Panów chciałby usunąć jakieś kandydatury, bo jeśli nie to Ja sobie pozwolę odczytać                  

te kandydatury, które wczoraj zgłosiliśmy i zostały zaakceptowane, co nie oznacza, że i dziś 

tak sie stanie. 

 W związku z tym zgłaszam do Komisji Rewizyjnej Państwa Radnych: 

 1. Jacka Ciborskiego  

2. Pana Lecha Kowalczyka 

3. Pana Krzysztofa Nachiłe  

4. Panią Karolinę Pieńko  

5. Pana Mariusza Szutkowskiego". 

 

Wszystkie osoby zaproponowane do skład Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jezioranach 

zgodzily się.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania przedstawionych kandydatur w wyniku którego 

jednogłośnie - 13 głosów "za" (13 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 
Pan Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 obecnych). 
 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 

 

podjęła uchwałę nr II/12/18  w sprawie ustalenie składu osobowego Komisji  

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jezioranach która stanowi  

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Dziękuję i gratuluję jednocześnie proszę o pozostanie zaraz                

po obradach tej sesji na 5 minut, w celu ukonstytuowania się". 

 

 

10) ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Jezioranach, 

Pan Przewodniczący Rady - "Proszę Państwa najpierw przechodzimy do ustalenia składu 

ilości Radnych, którzy będą członkami Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej             

w Jezioranach. Kto z Pań, Panów Radnych ma swoje propozycje, jeśli nie to ja zgłaszam 

propozycję by Radnych było 5 osób w tej Komisji. W takim razie proszę o przegłosowanie". 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania propozycji ilości Radnych w wyniku którego 

jednogłośnie - 13 głosów "za" (13 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Pan Przewodniczący Rady - "Czyli Nasza nowa Komisja będzie miała 5 członków. 

Przechodzimy do wyboru Radnych, którzy będą członkami tejże Komisji. Ktoś z Pań i Panów 

zgłasza propozycje. Jeśli nie to na podstawie wczorajszej dyskusji pozwolę sobie złożyć takie 

oto propozycje: 

 

1. Pan Cezary Ciborski  

2. Pan Józef Kaniuga  

3. Pan Jan Kowalczyk  

4. Pan Marcin Sielecki  

5. Pan Wiesław Żywicki".  

 

Wszystkie osoby zaproponowane do skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Jezioranach zgodzili się.  

 

W takim razie przejdźmy na głosowanie.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania przedstawionych kandydatur w wyniku którego 

jednogłośnie - 13 głosów "za" (13 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący Rady - Ddziękuję i gratuluję i również proszę o pozostanie po obradach 

sesji w celu ukonstytuowania się, aczkolwiek przejdźmy wcześniej do podjęcia uchwały".  

 

Radna Karolina Pieńko odczytała projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 13 głosów "za"  

(13 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr II/13/18  w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

która stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

11) zmian w budżecie gminy na 2018 rok 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Ja nie muszę nikomu mówić, że te zmiany były wczoraj 

szczegółowo omawiane. Pani Maria Nam to jeszcze referowała, mieliśmy pytania były 

odpowiedzi, a wszyscy otrzymaliśmy je w formie pisemnej i każdy mógł sie do tego odnieść, 

mógł i może. W związku z powyższym czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby sie odnieść 

do tego punktu ? Jeśli nie to przejdźmy do odczytania projektu uchwały". 

 

Pan Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  

 

Pytań nie było więc Radni przeszli do głosowania. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego - 12 głosów "za" i 1 głos 

wstrzymujący się 
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Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr II/14/18  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 

która stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

12) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2018-2030. 

Pan Przewodniczący Rady - "Myśmy już w poprzedniej kadencji wielokrotnie 

rozmawialiśmy, że jest to uchwała kompatybilna z tą uchwałą, którą podjęliśmy przed 

chwileczką. W związku z tym czy ktoś Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi? Chciałby 

zgłosić jakieś pytanie?  Jeśli nie to odczytamy projekt uchwały". 

 

Radna Karolina Pieńko odczytała projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego - 12 głosów "za"                            

i 1 głos wstrzymujący się 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr II/15/18  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jeziorany na lata 2018-2030,która stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Wznawiam po przerwie II Sesje VIII Kadencji Rady Miejskiej                   

w Jezioranach. Przechodzimy do kontynuowania. Proszę Państwa kolejny punkt". 

 

Ad.4  Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Pan Burmistrz Jezioran Maciej Leszczyński - "Proszę Państwa minęło na tyle krótko czasu,   

że chciałbym powiedzieć, że my się dopiero rozpędzamy. Napewno pierwsze co byśmy 

chcieli, jeśli chodzi o takie sprawy porządkowe, to będziemy chcieli posprzątać miasto                    

i Gminę. Pogoda może nie do końca sprzyja, ale dzisiaj są osoby, które czyszczą rzekę 

Symsarnę, bo z tego co się orientuję to nie było to możliwe przez ostatnie lata, bo nie można 

było. Ja chciałbym powiedzieć Państwu, że jakiś czas temu żeśmy kupili wodery jeszcze jak 

byłem Burmistrzem i dzisiaj Ci Panowie są w nich i sprzątają całą Symsarnę od działek, aż do 

Wójtówki, troszeczkę im to czasu zejdzie.  

 Posprzątanie pierwsze takie zimowe z najgorszych tych rzeczy, później na wiosnę 

kiedy będzie sprzyjająca aura będziemy to już sprzątali dokładnie. Natomiast to z takich 

spraw, jak gdyby porządkowych, zaczynamy od porządkowania całego miasta, do wioseczek 

przejdziemy bliżej wiosny, dlatego, że w mieście samym to chcemy popoprawiać wszystkie 

mankamenty, które są na Naszych ulicach czyli uszkodzone chodniki, krawężniki, takie 

rzeczy porządkowe, na które jeszcze być może ta aura pozwoli, abyśmy to wykonali. 

 Natomiast spotkania, które się odbywają Moje z różnymi osobami, tych spotkań jest 

naprawdę dużo, nie z samymi tylko mieszkańcami, ale również też z różnymi firmami. To co 

wczoraj Państwu wspominałem, to co dotyczy spotkania ze ZGOKIEM arbitrażu i nakazu 

sądowego, abyśmy zapłacili 200.000 zł zaległości, które Gmina ma z tytułu niepłacenia za 

śmieci. Udało Nam się zlikwidować odsetki, które z tego tytułu narastały czyli 36.000 zł                  

i oprócz tego spotkania, które były z przedsiębiorcą, który wywoził z terenu Gminy śmieci,     
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to wczoraj Państwu o tym wspominałem. Takich spotkań jest bardzo dużo, bardzo dużo czasu 

pochłania Nam również porządkowanie tych wszystkich spraw związanych z Naszymi 

mieszkańcami, gdzie się odbywają sprawy sądowe. Drodzy Państwo na to potrzebujemy ileś 

czasu, żeby to wszystko wyprostować. Ja tylko powiem, nie jestem w stanie Państwu zliczyć 

ile jest tych spraw, to jest tak porozrzucane po referatach, że tych spraw z mieszkańcami jest 

ileś, ale odchodzimy od każdej sprawy, idziemy na ugodę, bądź prosimy mieszkańców, którzy 

założyli sprawy Gminie w skutek konfliktu, aby oni wycofali. Myślę, że 90 % spraw 

będziemy w stanie polubownie załatwić poprzez rozmowę z tymi mieszkańcami i dlatego na 

to wszystko potrzebujemy trochę czasu, to są sprawy, które się toczą na różnych szczeblach 

sądowniczych, czyli w NSA, w jednym sądzie, drugim sądzie, dlatego na to wszystko trzeba 

czasu, żeby to powycofywać. Także Gmina, nie żyje samymi inwestycjami, czy drobnymi 

inwestycjami, to co kiedyś było zarzucane, że ktoś się śmiał, że remontujemy przepusty no to 

mogę Państwu podać przykład: Przyszedł do Mnie Pan, który się osiedlił, jakiś czas temu na 

terenie Gminy Jeziorany i chciał, żeby zrobić przepust z drogi Naszej Gminnej na jego 

działkę, na jego teren, na którym chce sie wybudować i ta sprawa z tym przepustem trwała 

ponad trzy lata, a wiecie Państwo jaki jest koszt zrobienia tego przepustu 300 zł.                       

Takie śmietnikowe, nazwijmy to sprawy, chcemy załatwiać od ręki, tego jest dużo, a w ten 

sposób będzie to załatwione. Dlatego mogę dzisiaj Państwu przeczytać, to co dotyczy 

sprzedaży mienia, mogę mówić o tym, co będziecie pewnie Państwo obserwowali,                          

to co dotyczy porządkowania Gminy, innego wizerunku Naszej Gminy, aby przywrócić to, 

żeby Nasza Gmina jak się wjeżdża, żeby wyglądała zupełnie inaczej i o to napewno będziemy 

szczególnie dbali.  Także Panie Przewodniczący przedstawię tylko dzisiaj co sprzedano                   

w ostatnim czasie".  

Stanowi załącznik nr 31 do protokołu 

Pan Burmistrz Jezioran Maciej Leszczyński - "Jeżeli Państwo będziecie chcieli również, 

abym przedstawiał ze spotkań, które sie odbywały, te spotkania jak gdyby najmniejsze, 

dotyczące z Dyrektorem Dróg Wojewódzkich czyli to abyśmy rozmawiali w sprawie tych 

inwestycji, które są w pasie drogowym czy chodnik Wójtówko, czy chodnik Ustnik, 

przepraszam nie Ustnik tylko Olszewnik. Te inwestycje, będziemy na ten temat rozmawiali, 

również tutaj z Panem Radnym, Panem Sołtysem Wiesławem Żywickim, zgłoszona została 

petycja, którą przekażemy właśnie do Dyrektora, tutaj rozmawialiśmy z Kierownikiem 

obwodu w sprawie zatoczek w Kostrzewach. I ten proces ileś lat potrwa, a tak jak 

rozmawialiśmy liczymy na to, że jeśli dzisiaj zaczniemy to być może za 3 lata będziemy mieli 

te zatoczki. Będziemy rozmawiali o ulicy Kajki, o nawierzchni na ulicy Kajki i myślę też                 

o nawierzchni w Kikitach, myślę, że tych parę spraw uzbieramy i to wszystko przedstawimy 

Dyrektorowi.  

 Spotkam się napewno z Panem Starostą, spotkam się, bo jestem zaproszony                          

na spotkanie z obydwojgiem Marszałków czyli osobą, która odpowiada bezpośrednio                       

za inwestycje na terenie Naszej Gminy i z osobą, która może decydować jeśli chodzi                        

o inwestycję na Naszej Gminie i o to co możemy aspirować w przyszłym roku, latach 

kolejnych, aby zdobyć pieniążki na to, żeby realizować Nasze plany związane z Naszą 

Gminą". 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Dziękujemy Panu Burmistrzowi. Nie wiem jak Państwo,                     

ale Mnie osobiście w tym punkcie bardziej, by Mnie interesowały efekty tych rozmów.                  

Co prawda myśmy już się nasłuchali różnych tych z kim ile i kto kaw wypił i to dlaczego, 

natomiast efekty, prawda, bo z każdej tej rozmowy, albo się narodzi dla Gminy efekt 

pozytywny, albo odpukać negatywny i to byłoby interesujące, bo zdajemy sobie sprawę,                  

że będzie musiał się Pan ciągle z kimś spotykać, natomiast Mnie osobiści mniej interesuje              
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to kalendarium spotkań, więcej tego, spotkałem się z Marszałkiem i budujemy wieżowiec      

np., ale to jest Moja indywidualna cecha". 

 

Pan Burmistrz Jezioran Maciej Leszczyński - "Przepraszam Panie Przewodniczący, Ja bym 

chciał, żebyście Państwo mieli świadomość tego, że to nie wygląda tak, że Ja się spotkam                

z Marszałkiem, czy ze Starostą i On mi powie na spotkaniu już po 15 minutach, co My 

będziemy budowali, bo tak to nie wygląda. To jest całkowity cykl, który trwa ileś czasu, czyli 

to, żeby realizować później chociażby drogę Miejska Wieś -Zerbuń, która leży Nam na sercu, 

to jest cały ciąg zdarzeń, to się nie kończy, nawet na tym, że to się w cudzysłowiu, że to się 

"załatwi" z Panem Starostą na tym się nie kończy, że nie jest tylko to, jest cały cykl, który 

trwa dalej. Dlatego każde spotkanie, to co mówiłem, że jeśli chodzi o ZGOK, arbitraż tam 

trzeba pojechać, poświęcić 3 godziny na to i wyjść z tego na tyle cało, żeby nie płacić 

odsetek, tu już jest ten sukces, który dotyczy tych 36.000 zł, natomiast cały ten cykl 

inwestycyjny, to trwa ileś czasu. Przecież Ja sobie zdaję sprawę z tego i Państwo również,                

że jak budowaliśmy fosę, ile trwały przygotowania do fosy. To się nie załatwia pstryk, mało 

tego, że mieliśmy na to 3.200.000 zł to dla porównania, na ile lat jest przewidziane 4.000.000 

zł, jaki jest stopień dofinansowania, trudno sobie wyobrazić, chyba każdy nie jest tutaj                   

w stanie sobie wyobrazić, że fosa może kosztować 3.200.000 zł, a jeden internat                 

300-400 m 4.000.000 zł no to coś jest tu nie tak. Dlatego te wszystkie sprawy trzeba po kolei 

odkręcać, bo możecie być Państwo pewni, że będziemy o to dbali. W jakim tempie, Ja mogę 

informować Państwa, jakie jest tempo, ale Ja nie jestem w stanie zapewnić tempa pod tym 

względem, czyli jeśli chodzi o rewitalizacje to ciągniemy wszystkie sznurki, ale Ja nie jestem 

w stanie powiedzieć, który sznurek Nam odpadnie tak. Jeżeli się zajmuje 20-30 inwestycjami, 

to co było Naszą intencją również wcześniej, niech wyjdzie 10 inwestycji i to juz będzie 

super, a to nie znaczy, że Nam mają wyjść wszystkie 30 inwestycji, bo tak napewno                         

nie będzie. Te, które dotyczą dofinansowania. Dziękuję".  

 

Pan Przewodniczący Rady - "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

może, żeby Pan Burmistrz coś rozszerzył z tego co powiedział, jeśli nie to jeszcze raz 

dziękuję Panie Burmistrzu. Przechodzimy do punktu "interpelacje i wnioski radnych". 

   

   Ad. 5.  Interpelacje i wnioski radnych 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Aczkolwiek przyznam się szczerze, teraz to zupełnie jestem                 

w kłopocie według tej nowej ustawy jak to ma wyglądać. Na sesji też może być. W związku     

z tym co słyszałem, wiem, że Radni będą składać swoje interpelacje do Mnie, a Ja dopiero             

do Pana Burmistrza na piśmie, a Pan Burmistrz będzie miał prawem administracyjnym 

przewidziany czas na odpowiedź, no ale jeśli można tak to ja mam pytanie, to zadaje właśnie 

pytanie ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać w tym punkcie głos? Jeśli nie to 

rozumiem, że ten punkt wyczerpaliśmy. Przechodzimy do punktu "wolne wnioski                            

i zapytania" to umożliwia zadawanie pytań i stawianie wniosków wszystkim Nam obecnym 

na sali".  

  

Ad. 6. Wolne wnioski i zapytania 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie?                

Pan (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 

z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej)proszę".  
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Pan (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 

z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej) - "Witam Państwa, na poprzedniej 

sesji tak nie było juz czasu, żeby złożyć Państwu gratulacje, chciałbym do tego jeszcze 

dołączyć gratulacje wszystkim z powodu wyboru na stanowiska. 

 Tak sobie w trakcie wyborów przejrzałem Panie Burmistrzu Pana gazetkę wyborczą,                         

ta gazetka po prostu przypomniała ilość inwestycji, które w Gminie zostały zrobione 

wcześniej, z tego powodu czuję dumę. Życzę Państwu w tej kadencji, aby tych inwestycji 

było znowu tak dużo i żebyście stanowili dumę, że ileś rzeczy nowych zostało zrobione,                        

bo to od Pana Burmistrza, Państwa Radnych zależy czy tylko o czymś będzie sie mówiło             

czy mnóstwo rzeczy dla Gminy się zrobi. Ja i wielu, wielu mieszkańców głosując na Pana, 

czy głosując na poszczególnych Radnych sądzę, że miało na myśli, aby w Gminie zaczęło            

się stwarzać dziać rzeczy, żeby Gmina z inwestycjami, działaniami na rzecz mieszkańców 

poszła do przodu, że nie ileś spraw sądowych przeciwko całemu otoczeniu, przeciwko 

mieszkańcom, przeciwko osobom współpracującym z Gminą, ale żeby Gmina działał na rzecz 

mieszkańców i na rzecz zaspokajania Naszych potrzeb. Jeszcze raz Państwu gratuluję.  

 Chciałem również powiedzieć o kilku rzeczach. W Kikitach Panie Burmistrzu swego 

czasu Gmina przejęła pomost, on troszkę ucierpiał przez jedną, drugą zimę, ale ostatnimi 

czasy napewno mocno ucierpiał po prostu ze względu na to, że nie było starań, nie był 

zadbany, tam po prostu zgniły deski, dwa przęsła zarwały się wiosną, początkiem lata i tak  

do tej pory wiszą, gdyby OSiR, czy ktoś inny tym zawiadujący mógłby te dwa przęsła 

podwiązać i może zanim, bo wiem, że są podejmowane starania, aby wybudować nowe molo, 

może udało by się to duże, ładne molo wyremontować, po prostu wyremontować, wymienić 

deski, które zgniły na nowe i założyć łamacze lodu, które 2-3 lata temu spadły do wody                        

i tak po prostu zostało. Proszono Mnie również, abym zapytał się czy jest możliwość 

nieodpłatnego dowozu młodzieży ponadgimnazjalnej, młodzieży uczącej się w Jezioranach w 

Szkole Ponadgimnazjalnej czy dojeżdżającej dalej, czy dojeżdżającej do Olsztyna do szkół                      

czy do innych miejscowości, aby mogli korzystać z autobusów szkolnych nieodpłatnie,                

bo podobno w tej chwili za dowóz do Jezioran muszą płacić. Dziękuję bardzo". 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Dziękuję bardzo. Dziękujemy bardzo za życzenia myślę, że 

będziemy godni tych mandatów, które Nam powierzono. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych                      

w tym punkcie chciałby zabrać głos?".    

 

Pan Lech Kowalczyk - "Nie wszyscy może wiedzą, ale Ja dojeżdżam do pracy rowerem, 

długi czas, 20 minut drogi codziennie, do czego zmierzam. Każdy z Państwa może oglądał 

film "OMEN", była taka scena, gdzie spadają gałęzie, otóż wyjeżdżając z Miasta Jeziorany                      

w stronę Wójtówki, jedziemy pod górkę na lekkim łuku i tam jest piękny okaz, jedna gałąź 

odpadła, a druga wisi, już obwód ma 1.2 m i jest nadpróchniała, ta gałąź kiedyś komuś 

spadnie i zrobi krzywdę, po prostu zabije. Ja tą sprawę zgłaszałem i to się stanie wkrótce, 

mamy teraz ciepło, zimno , woda, mróz i rozsadzi, naprawdę to jest poważna sprawa, Ja to 

mówię obserwuję to codziennie. Trzeba coś z tym zrobić, wiem, że to jest droga wojewódzka, 

ale to leży na Naszej Gminie i My tam wszyscy przejeżdżamy koło tego i to mówię może być 

to bardzo nie przyjemne". 

 

Pan Burmistrz Jezioran Maciej Leszczyński - "W którym miejscu ta gałąź jest?". 

 

Pan Lech Kowalczyk - "Jak wjeżdżasz się pod górkę z Jezioran. Ja mówię Ja nie 

przesadzam". 
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Pan Przewodniczący Rady - "Czy to wszystko? Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych 

jeszcze w tym punkcie? Jeśli nie to punkt "wolne wnioski i zapytania' został wyczerpany".  

 

 Ad. 7 Przyjęcie protokołu XLII i XLIII sesji 
Pan Przewodniczący Rady - "No to proszę Państwa przechodzimy do przyjęcia protokołu 

XLII i XLIII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Mieliście Państwo możliwość i zapewne 

zapoznaliście się z tym, proszę o głosowanie w celu przyjęcia, kto jest za, kto przeciw". 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku którego jednogłośnie - 12 głosów "za" 

( 12 obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Protokoły z sesji XLII i XLIII po głosowaniu Radnych zostały przyjęte. 

 

 Ad. 8 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 

Pan Przewodniczący Rady - "Proszę Państwa ostatni punkt odpowiedzi na interpelacje                       

i wnioski radnych, czy Pan Burmistrz chciałby sie ustosunkować do tych dwóch". 

 

Pan Burmistrz Jezioran Maciej Leszczyński -"Jeśli chodzi tutaj o Pana Radnego interpelacje 

to mogę tylko powiedzieć, że poprosimy jak najszybciej Starostę, żeby działali, jeżeli jest 

tego typu zagrożenie. Natomiast jeśli chodzi o termin to ustalimy, żeby było jak najszybciej. 

Jeśli chodzi o interpelacje Pana (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej) to mógłbym się 

odnieść do pierwszej jeśli chodzi o molo, bo do drugiej to musimy zobaczyć jak i co jak 

jesteśmy w stanie zrobić, natomiast jeśli chodzi o pierwsza, o molo to mam nadzieję, że 

będziemy realizowali projekt mola już w tym roku tak i raczej nie będziemy szli w naprawę 

tych dwóch przęseł, o których Pan mówił i będziemy chcieli robić już molo, 

najprawdopodobniej stacjonarne wykorzystując to co jest. Zapraszam do Urzędu mogę Panu 

pokazać, jakby to miało wyglądać i jakie są trudności związane z wnioskiem, który był 

składany na molo, dlatego, że tam było przewidziane molo pływające, tylko, że My mamy juz 

ekspertyzy potwierdzające to, że molo pływające ma szanse istnieć, ale nie na tak dużym 

akwenie, czyli jeżeli są mniejsze zalewiska, stawy jakieś tak w środku miasta to ma to szansę 

funkcjonować, a jeżeli chodzi o jezioro Luterskie to jest duży akwen, napór wody, lodu jest 

zupełnie inny niż na takich małych. Także to co było składane na molo pływające nie, chcemy 

iść w tą stronę w molo stacjonarne i zapraszam uprzejmie mogę pokazać Panu, jakby to miało 

wyglądać tak. Mamy szczegółową wycenę dotyczącą mola jak i zagospodarowania. Ja 

podpisałem tą umowę na molo, natomiast tam jest masę rzeczy do przeróbki i zmiany samego 

tego pomysłu". 

 

Pan Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy Państwo są usatysfakcjonowani tak?                   

To dziękuję bardzo Panie Burmistrzu".  

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że II Sesja Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona. 

       Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

  /-/ Anna Gleszczyńska                         /-/  Bogusław Wierzbicki 


